
Rondvraag CDA aan gedeputeerde Jelle Beemsterboer
Visserijsector en duidelijkheid over natuurvergunning

Op 2 september waren we als CDA samen met BBB op werkbezoek bij de visserijsector in Den Oever. 
Wij hebben vernomen dat de gedeputeerde die middag ook een bezoek heeft gebracht aan de 
vissers. De visserijsector verkeerd in grote onzekerheid terwijl zij een belangrijke taak vervult, 
namelijk onze bevolking voorzien van gezond voedsel. De vissers worden gedwongen om hun 
schepen uit te rusten met Katalysatoren om de stikstofuitstoot zeer sterk te beperken. Dat vraagt 
enorme investeringen. Afhankelijk van het schip gaat het vaak om een investering van een of twee 
ton. 
Het grote probleem is dat de vissers zelfs met deze katalysatoren op dit moment nog steeds geen 
zekerheid hebben over hun toekomst. De overheid zou de WNB vergunningen verlengen maar dat is 
nog steeds niet 100% zeker. 
Het is van groot belang voor de vissers om zekerheid te hebben dat ze na de grote investeringen in 
duurzaamheid wel de juiste vergunning krijgen om met hun schepen te blijven vissen.  

Wij hebben de volgende vragen aan de gedeputeerde
1. Bent u bereid op zeer korte termijn contact op te nemen de minister en er sterk op aan te 

dringen dat er duidelijkheid komt voor de visserijsector en dat de vergunningen verlengd 
worden. Kunt u het resultaat van het overleg aan ons terugkoppelen? 
 

2. Gezien de grote investeringen die reeds gedaan zijn in de visserijschepen en de enorme 
emissiereductie die gerealiseerd is, is het niet acceptabel dat de vissers opeens 
geconfronteerd zouden worden met stopzetting van hun vergunning. Is de gedeputeerde het 
met ons eens dat je dat niet kan vragen van ondernemers die op verzoek van de overheid al 
vele investeringen gedaan hebben in duurzaamheid en een belangrijk taak vervullen in de 
maatschappij?  

3. De visserijsector moet een redelijke omvang behouden om voort te kunnen blijven bestaan. 
Dit is belangrijk voor de hele keten inclusief opleidingen, scheepswerven, toeleveranciers en 
verkoopkanalen. De leefbaarheid in kernen zoals Wieringen is sterk verbonden met de 
visserijsector. Bent u bereid u in te zetten voor behoud van de visserijsector die nog 
overgebleven is in Noord-Holland na de laatste saneringsronde? Wilt u daarvoor een 
stappenplan uitwerken en dat naar ons toesturen?   

Willemien Koning-Hoeve


